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Ordinært afdelingsmøde vedrørende regnskab 2017 i AKB Lundtoftegade 

 

Tirsdag den 15. maj 2018, kl. 19.00 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Valg af stemmeudvalg 

4. Godkendelse af: Regnskab 2017 

5. Behandling af indkomne forslag 

A. Evt. godkendelse af Spilleregler for afdelingens foreninger og aktiviteter 

B. Godkendelse af nedsættelse af følgegruppe for nyt solcelleanlæg 

6. Valg af max. 9 medlemmer til Driftsudvalget 

7. Valg af max. 6 medlemmer til Solcelleudvalget 

8. Valg af max. 6 medlemmer til Beboerbladets Redaktion/Nyt kommunikationsudvalg 

9. Eventuelt.  

 

Beboere til stede den. 15. maj 2018: 18 lejemål - 36 stemmer. 

 

Fra Afdelingsbestyrelsen:  

Liselotte Christiansen (formand), Søren-Emil Stenkjær Schütt (næstformand), Allan Ibsen, Svend Kristensen, Leif Henning 

Sømod, Rahime Dini. 

 

Kenneth Skåning Fuglsang / Ejendomsleder AKB-Lundtoftegade. 

 

Bestyrelsen ved Liselotte Christiansen (Lotte) bød de fremmødte velkomme. 

1. Valg af dirigent 

Afdelingsbestyrelsen indstillede René Løfquist, Boligselskabet AKB, Albertslund, som dirigent. 

 

René Løfquist blev enstemmigt valgt. 

2. Valg af referent 

Afdelingsbestyrelsen indstillede Karin Peitersen som referent. 

 

 

Karin Peitersen blev enstemmigt valgt. 

 

3. Valg af stemmeudvalg 

Pernille Hulstrøm og Solveig Christensen blev valgt til stemmeudvalg. 

4. Godkendelse af Regnskab 2017 
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Kenneth gennemgik afdelingens regnskab for 2017. 

 

Årets overskud var på 2.4 mio. kr. Det skyldtes blandt andet besparelser på forsikringer, på drift af kontor i forbindelse med 

sammenlægning med Nørrebro Vænge og færre udgifter til sociale aktiviteter,  bestyrelsen samt besparelse på udgifter til 

beboerblade. 

 

Overskuddet bruges til at afskrive egenfinansiering på byggesagen. 

 

Der var ingen kommentarer til regnskabet. 

 

Regnskabet for 2017 blev enstemmigt vedtaget 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Forslag A. Evt. godkendelse af Spilleregler for afdelingens foreninger og aktiviteter 

Hvert år skal spillereglerne bekræftes på afdelingsmødet. Den eneste ændring er, at beboerblad/beboerguide udgår. 

 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 

 

Forslag B. Godkendelse af nedsættelse af følgegruppe for nyt solcelleanlæg 

Følgegruppen afløser det tidligere udvalg. 

 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

6. Valg af max. 9 medlemmer til Driftsudvalget 

Følgende blev genvalgt: Svend Kristensen, Henny Jensen, Susanne Nielsen, Jette Laursen. Derudover blev Leif Sømod valgt. 

 

 

7. Valg af max. 6 medlemmer til Solcelleudvalget 

Følgende blev valgt: Pernille Hulstrøm Allan Ibsen, Svend kristensen, Solveig Christensen. 

 

 

8. Valg af max. 3 medlemmer til Beboerbladets Redaktionen/Nyt kommunikationsudvalg 

Lotte redegjorde for bestyrelsens arbejde med nye planer for information til beboerne.  

Bestyrelsen arbejder videre med dette og ingen blev valgt. 

9. Eventuelt 

Leif Sømod orienterede om den aflyste tur til Helsingør for at se på affaldsordning. Aflysningen skyldtes for få tilmeldte, 

istedet vil der blive planlagt en tur senere, som vil være på en lørdag. 

 

Herefter sluttede mødet og formanden takkede for et godt møde. 

 

 

 

 

__________________________________  __________________________________ 

Referent: Karin Petersen   Dirigent: Rene Løfqvist   


